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Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag till beslut. 

 

§ 9 

Svar på skrivelse från Awad Hersi, Derya Uzel Senir och 

Magnus Runsten, samtliga (MP), om effektivare 

uppsökarverksamhet för unga som varken arbetar eller 

studerar  

AMN 2014-0200-01.01 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutar att skrivelsen besvaras 

med hänvisning till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet 

En skrivelse från Awad Hersi, Derya Uzel Senir och Magnus 

Runsten (Mp) har inkommit till arbetsmarknadsnämnden om 

effektivare uppsökarverksamhet för unga som varken arbetar eller 

studerar. 

Enligt skrivelsen visar ny statistik från myndigheten för ungdoms- 

och civilsamhällesfrågor att det är lång väg kvar för att kunna fånga 

upp alla ungdomar som är i behov av stöd. 

Arbetsmarknadsförvaltningen ombeds ge förslag på hur 

förvaltningen kan nå fler ungdomar i målgruppen samt redogöra för 

vilka möjligheter som finns att erbjuda ungdomarna praktik eller 

jobb i kombination med studierna. 

Förvaltningen redovisar att man med nuvarande arbetssätt når i stort 

sett alla ungdomar som omfattas av uppföljningsansvaret. 

Undantaget är framförallt unga som inte bor på den adress där de är 

folkbokförda eller där uppsökarna inte kan ta sig in på grund av 

portkoder. Trots detta är det endast ca 1 % av de som finns i 

uppföljningsregistret Walter där förvaltningen tvingas registrera 

dem som ”ej nådda”. Av de som nås som saknar adekvat 

sysselsättning är det i sin tur endast ca 1 % som tackar nej till 

fortsatt kontakt med arbetsmarknadsförvaltningen. Ytterligare 

utveckling av den uppsökande verksamheten behöver, menar 

förvaltningen, främst handla om att i utökad samverkan med 

stadsdelsförvaltningar och utbildningsförvaltningen arbeta för att nå 

ungdomar ännu tidigare innan avhopp hinner leda till längre 

perioder av utanförskap. Initiativ för detta har tagits. 
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Förvaltningen redovisar vidare att det idag finns möjligheter att 

kombinera studier och praktik på olika sätt genom samarbetet med 

utbildningsförvaltningen där två skolor utvecklat insatser särskilt 

inriktade för målgruppen. Däremot finns idag mycket begränsade 

möjligheter att kombinera arbete med studier i ungdomsgymnasiet. 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

11 september 2014. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag till beslut. 

 

§10 

Tertialrapport 2 för 2014 

AMN 2013-0384-1.2 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutar att godkänna 

Tertialrapport 2 per den 31 augusti med prognos för 2014 

överlämna den till kommunstyrelsen. 

2. Arbetsmarknadsnämnden beslutar att begära 29,9 mnkr i 

tilläggsanslag för fler helårsstuderande/prestationer vid 

utbildning i svenska för invandrare (sfi). 

3. Arbetsmarknadsnämnden beslutar att begära 35,0 mnkr i 

tilläggsanslag för fler studerande inom kommunala 

vuxenutbildningen. 

4. Arbetsmarknadsnämnden beslutar att begära en 

budgetjustering om 10,0 mnkr för ökade intäkter för 

statsbidrag för flyktingmottagande. 

5. Arbetsmarknadsnämnden beslutar att fastställa väsentligt 

belopp för periodisering till 100 tkr. 

6. Arbetsmarknadsnämnden beslutar att begära en ökad 

omslutning om 8,4 mnkr. 

7. Arbetsmarknadsnämnden beslutar att justera paragrafen 

omedelbart. 

 

Ärendet 

Kommunfullmäktige har fastställt tre inriktningsmål 

 Stockholm är en attraktiv, trygg, tillgänglig och växande 

stad för boende, företagande och besök 

 Kvalitet och valfrihet utvecklas och förbättras 

 Stadens verksamheter är kostnadseffektiva 


